
       
 

 

 

 
 
Referat fra skolebestyrelsesmøde den 29.3.22 kl. 17.00 – 20.00 i 
H1 
 
Forældrevalgte: Annemette Skjøttgaard, Kristian Kjær, Camilla Bisgaard-Bobner, Martin Hersom Bien, 
Karina Veng, Mikkel Brunvold, Nina Saustrup  
Elevrepræsentanter: Selma Schmidt, Lucas Johansen 
Medarbejderrepræsentanter: Helle Helbo, Tue Andersen 
Ledelsesrepræsentanter: Sidsel Rudbeck, Katja Uth, Christina Birch Mogensen, Anders Houlberg Bentzen 
Gæst: Tina Bröner Grimm 
Afbud: Sidsel Rudbeck Pallesen, Katja Uth, Camilla Bisgaard - Bobner, Mikkel Brunvold, Lucas Johansen 
Mødeleder: Annemette Skjøttgaard       Ordstyrer: Karina Veng     Referent: Christina Birch Mogensen 
 
 

Punkt 
 

Beslutning Ansvarlig 

510) Beslutning og 
velkommen: 3 min 
 

Hvem skriver ud til forældrene?  
Det gør Nina 

Annemette 

511) Information og 
drøftelse:  35 + 5 min 
Årsregnskab 21 
Budget 22 

Tina orienterer om regnskab 2021 for skolen – regnskabet 
tages til efterretning af bestyrelsen.  
Tina orienterer om regnskab 2021 for SFO – regnskabet 
tages til efterretning af bestyrelsen. 
Når vi kigger ind i budget 2022 bliver det svært at 
opretholde nuværende niveau. 
Drøftelser om skal, kan opgaver og muligheder.  
Budgettet skal godkendes på næste møde. 
Bestyrelsen overvejer, hvordan den politiske proces kan 
påvirkes.  
 
 

Tina, 
Christina 

512)  Info: 15 min  Præsentation af Anders – og nyt lederteam 
 Affaldssortering – der skal deles i fem spande – så 

hvordan får vi det til at ske. Vi skal selv betale for 
spande mm. Skal-opgave. Bæredygtighed og læring 
må tænkes ind i opgaven 

 Nye polytoner opsat ved skolens indgange. 
 Mobbestrategien har været sat i brug. 

 

Christina, 
Anders 



       
 

 

513) Drøftelse og 
tilkendegivelse: 20+5 

Orientering om det nuværende elevtal på kommende 9. 
årgang. 
Hvis det ender med at være nødvendigt at sammenlægge de 
tre klasser til to, følges principperne besluttet i 
skolebestyrelsen for klassesammenlægning. Og som 
udgangspunkt bruges undtagelsen kun undtagelsesvis. 
Bestyrelsen opfordrer til, at forældrene vælger at arbejde 
med – for at hjælpe eleverne. Modstand smitter børnene. 
 
Skolebestyrelsen opfordrer kommende 9. årgang til at 
arbejde rigtig meget på tværs – og lave noget på tværs af 
klasserne. 
Skolebestyrelsen bakker op om en svær beslutning og 
tænker at det måske kan være medvirkende til, at der 
tænkes gode og alternative løsninger.  
 

Annemette 

514) Information: 5 + 5 min 
Nyt fra eleverne 
 

Elevrådet ønsker sig rigtig meget nye stole i klasselokalerne.  
Pant for pant – de er kommet i dag. 
Vild med vilje igangsættes i foråret. 
Elevrådet synes princippet om mobilfri skole er irriterende. 
Bestyrelsen forstår – men er glade for princippet om mobilfri 
skole og tror på, at det er mere godt end skidt. Det kunne 
være at der i undervisningen skal drøftes, hvorfor det er en 
fordel. 
 

 Selma, Lucas  

18.30 – 19.00 Pause 
 

 

515) Drøftelse og 
beslutning: 15+ 5 min 
Princip 5 og tilsyn 
 

Punktet udsættes til næste møde 
Nina tager fat i Mikkel 
 

Mikkel og 
Nina 

516) Drøftelse og 
beslutning: 20 min  
Handleplaner ift. branding 
 
Skolebestyrelsen:  
-booste ny 0. klasses -
arrangementer dele via 8520 
-deltage ved 
forældrearrangementer i 
børnehaven/ældstegrupper 
-deltagelse ved Åbent Hus – 
som forældre 
-dele arrangementer i 8520 
gruppen 

Der er grillaften for de kommende 0. klasser 2. juni –16.30 – 
19.00 med 0. klasses ambassadører (forældre i 0.-1. klasse) – 
Kristian deltager her. Han tager Camilla med. 
 
De nye 0. klasser synges ind 1. skoledag – CBM optager film 
– Karina lægger den ud. 
 
Balladedag – Lystrup Skole – CBM laver små film – som 
bestyrelsesmedlemmer kan bruge på 8520. 
 
Forældrearrangementer i børnehavernes ældstegrupper – 
kan vi få en liste over møder og få taletid? CBM taler med 
Bente – så vender vi tilbage til det, når vi ved, hvad der er 
muligt. Måske skal en SFO-pædagog også deltage? 
 
Sidsel kan være med til at kvalificere dette punkt i forhold til 
overgangsarbejdet. 
Åbent hus – ambassadører med til dette? 

Christina  



       
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

På som orienteringspunkt til næste møde. 
 

517) Beslutning 5+5 min: 
Næste principper til april 
mødet 
 

Ift. princip for skolens arbejde med elevernes udvikling i 
skolens faglige og sociale fællesskaber finder Karina og 
Annemette ud af, om der er noter fra mødet i 
oktober/november og arbejder herudfra. Man må gerne 
hjælpe hvis nogle husker noget. 

 
Princip for adgangen til at opfylde undervisningspligten ved 
at deltage i undervisningen i musikskolen eller ved 
eliteidrætsudøvelse i idrætsforeningen ved Mikkel og Martin 
udsættes til mødet i maj. 
 

Annemette 

518) Info og beslutning: 5+5 
min  
Skolefoto 
 

Bestyrelsen ønsker at skifte leverandør – Kristian, Nina og 
CBM kigger på data og bestemmer. Vi fortæller om det på et 
kommende bestyrelsesmøde. 

Christina 

519) Info: 5 min 
 

Nina sender til Simone.  

520) Godkendelse og 
underskrift af dagens 
referat 
Referat 
 

 Annemette  


